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Framlegg til vedtak:

Eldrerådet - 016/23

ER - behandling:
Arbeidet med demensplanen.

· Kommunalsjef Anne Hildegunn Færøy og demenskoordinator Åshild Sandvin Olsson 
orienterte om arbeidet med demensplanen, herunder utfordringsbildet for Austrheim 
framover med tanke på at det vert fleire eldre samanlikna med det totale innbyggjartalet.

· Presentasjonane ligg ved protokollen.
· Råda får planen tilbake til første møte etter ferien, for ei politisk handsaming og sjanse til å 

komma med innspel.
Eldredagen 2023, Gro Johannessen orienterte om planlegginga som ho og Rigmor Ludvigsen har stått 
for.

· Johannessen orienterte om programmet, med gudsteneste først og deretter samling på 
samfunnshuset.

· Seier ja til tilbodet frå Austrheim samfunnshus på 620 kroner per kuverten.
· Semje om at eigendelen vert sett til 350 kroner.
· Resten er Eldrerådet med og finansierer, saman med at Frivilligsentralen er med på nokre av 

utgiftene, som underhaldning, lyd, blomar, mat til dei som underheldt og liknande.
· Underhaldninga er ved Veslemøy Fluge Berg med band.

Vesttun gard, mogleg tilbod til eldre
· Gro Johannessen orienterte om kontakten med Mathias Sætre om å ta i bruk Vesttun gard 

som tilbod til eldre.
· Mathias Sætre: «Praktiske aktivitetar for eldre. Litt historie. Vesttun gard har sidan 2003 vore 

med i ulikt samarbeid for ungdom. Me har aktiv drift m. ammeku, treverkstad og drivhus. 
Garden er registrert og godkjent i stiftinga INN PÅ TUNET. Me har tidlegare hatt samarbeid 
med skulane og frå psykiatrien i Austrheim kommune. 



Elles kan ein nemna aktivitetar som sløydkurs, for skuleelevar, og med kulturskulen, 
seniorsløyd, dreiekafe og kurs i tredreiing med Vestlandske folkekunstlag. Dei siste åra 
sløyddag i skulen sin haust og vinterferie i lag med ungdomsklubben.
Spørsmålet er om Austrheim kommune eller lag/ grupper kan vera med på eit samarbeid om 
praktiske aktivitetar for eldre på Vesttun gard som kan vera med på og femja trivsel og 
meistring i godt vaksen alder.
Dersom dette er noko å tenkja meir på, kan de koma på garden og sjå, synsa og tenkja høgt.»

· Innspelet vart diskutert i Elderådet, og det var semje om at dette er noko dei ser positivt på, 
men at rådet ikkje sjølv kan stå for tilbodet. Eldrerådet vil senda innspelet vidare til 
Frivilligsentralen for eit mogleg nytt tilbod der, og vil i tillegg peika på at dette kan vera ein 
del av kommunen sitt omsorgstilbod til heile aldersspekteret, både til barnehageborn og 
skuleelevar i den yngste enden, og opp til den eldste gruppa som personar med 
demenssjukdommar.

· Rådet stiller seg positiv til at ein kan få til noko her, og stiller seg bak på lik linje med måten 
ein støtta datakurset som Frivilligsentralen har hatt tidlegare. 

· Møtesekretæren svarer ut til Mathias Sætre, og sender også over til Frivilligsentralen og 
kommunen elles.

TT-kort-ordninga, kort om regelverket og søknad/tildeling.
· Gro Johannessen viste til dagens fylkeskommunale praksis for tildeling av TT-kort, med tanke 

på kven som har fått ja og kven som har fått nei.
· Her er forskrifta som gjeld for TT-ordninga i Vestland fylkeskommune: 

https://www.vestlandfylke.no/Kollektivogtransport/tt-kort/forskrift-om-tt-ordninga-
vestland/

· Semje i rådet om at dette er noko ein vil sjå nærare på fram til neste møte, og ta opp på nytt 
då.

Handsaming i rådet:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke

ER - vedtak:
Orienteringane vart teke til vitande.

Saksopplysninger:
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